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Abstract (en)
Device for the detachable fixing of an ignition coil to a cylinder head of an internal combustion engine, which coil is used especially for operating a
static ignition device of the type having one coil per spark plug, characterised in that it comprises at least one elastically deformable clip (5) which is
fixed by one end to the ignition coil (3) and whose other end interacts elastically with the cylinder head (6). <IMAGE>

Abstract (fr)
Dispositif de fixation amovible sur un couvre-culasse de moteur à combustion interne d'une bobine d'allumage, utilisée notamment pour la mise en
oeuvre d'un dispositif d'allumage statique du type une bobine par bougie, caractérisé en ce qu'il comprend au moins une agrafe (5) élastiquement
déformable qui est fixée par une extrémité sur la bobine d'allumage (3) et dont l'autre extrémité coopère élastiquement avec le couvre-culasse (6).
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